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G e zonde klaslokalen  –  A l l e r g i e v e r o o r z a k e n d e
stoffen

Van de 6-7-jarigen kampt 4,3 % met ademhalings-
problemen ; bij de 13-14-jarigen is dat ongeveer 7,2
% . Daarom startten het Astmafonds en de Ve r e n i-
ging voor Respiratoire Gezondheidszorg en Tu b e r-
culosebestrijding onlangs een campagne waarin
aan scholen wordt gevraagd daarmee rekening te
houden.

De campagne wil onder meer aanzetten tot het
nastreven van stofvrije klassen en de bekommernis
om leerlingen zo weinig mogelijk in aanraking te
laten komen met allergieveroorzakende stoffen.

Werden er reeds maatregelen in die richting geno-
men ?

Zo neen, bestaat er een planning voor de geleidelij-
ke realisatie van die doelstellingen ? 

Antwoord

Het probleem dat aan de orde is, behoort tot de
exclusieve bevoegdheid van de inrichtende mach-
ten van het onderwijs.

De rol van de overheid beperkt zich tot het contro-
leren of de lokalen bewoonbaar zijn en of in de
school de nodige hygiënische voorzorgsmaatrege-
len zijn getroffen (art. 5 § 1, 2° van het decreet van
17 juli 1991 betreffende inspectie en pedagogische
begeleidingsdiensten).

Deze specifieke controle wordt uitgevoerd tijdens
de schooldoorlichtingen.

Wat het basisonderwijs betreft, werden in oktober
1990 folders verspreid onder de inspectieleden in
verband met astma op school, alsook brochures die
te verkrijgen waren op het adres van de V l a a m s e
Vereniging voor Respiratoire Gezondheidszorg en
Tu b e r c u l o s e b e s t r i j d i n g, Eendrachtstraat 56, 1 0 5 0
Brussel.

Wat het secundair onderwijs betreft, werden ter
gelegenheid van schooldoorlichtingen hiertoe bij
controle in verband met het door de vraagsteller
gestelde aspect geen wezenlijke problemen vastge-
steld.


